
Høringssvar vedr. Sct. Jørgensbadet 

 

I budgetforslaget til 2025-2028, er det foreslået, at man afleder ombygning af Sct. 

Jørgensbadet, og i stedet lukker det. 

Som der skrives i forslaget, så vil der være en årlig reduktion på 950.000,- kr. fra 

2026 og frem, og 450.000,- kr. i 2025. 

Der nævnes også, at det vil koste 1 mio kr. i 2026 at lukke badet – men der står intet 

om, hvad de beregnede udgifter til renovering af badet vil være. 

Svømmehallen er, så vidt jeg ved, en del af designet fra 1958 – det vil sige, at fra 

skolen blev taget i brug, har den være et omdrejningspunkt i idærtsundervisningen på 

skolen, for ikke at nævne de foreninger og morgensvømmere, som ikke længere vil 

kunne gøre brug af hallen. 

I forhold til den forventede besparelse, er der så også medregnet yderligere udgifter 

til at fragte elever fra skolen til andre steder, hvor de kan få svømmeundervisning? 

Eller en plan for, hvor de nuværende foreninger og morgensvømmere så skal kunne 

være? 

Det oplæg, som jeg har set, er mangelfuld i forhold til de oplysninger. 

Derfor vil jeg foreslå, at man godkender renoveringen af Sct. Jørgensbadet for den 

kommende budgetperiode, og får renoveret badet, så det kan være til gælde for 

kommende generationer også. 


